
II SPOTKANIE Z CYKLU DZIELNICOWYCH FORÓW MIESZKAŃCÓW 
DZIELNICA - MARIANKI 

  
Data: 12.06.2017 
Miejsce: Centrum Sportów Letnich i Wodnych Pogoria w Parku Zielona, ul. Letnia 9 
Godzina: 17:00 
Spotkanie nr 1. 
Prowadzący: Monika Kosmala 
Liczba uczestników: 6. 
Link do spotkania nr 1: 
  

Przebieg spotkania: 
Animator odpowiada na pytania mieszkańców: 
- wykonanie chodnika z budżetu jest trudne -będzie to krótki odcinek, prowadzący „znikąd do nikąd”, 
dodatkowe utrudnienia to drzewa w pasie drogi. 
- poinformowanie mieszkańców, że problem ulicy Marianki został przekazany na spotkaniu z 
prezydentami miasta (niebezpieczna, wąska ulica, z której korzystają rowerzyści, rolkarze, piesi i 
samochody, ulica, z której korzystają nie tylko mieszkańcy dzielnicy ale też mieszkańcy miasta oraz 
turyści). Problem ten będzie dodatkowo przekazany w piśmie do Prezydenta po zakończeniu 
czerwcowych spotkań. 
Wybór pomysłu: 
Mieszkańcy dyskutują o pomyśle do realizacji. 
 
 
Mieszkańcy wybierają pomysł „Rozbudowa strefy rekreacyjnej dla wszystkich pokoleń”, który 
będzie dotyczył – postawienia 3 urządzeń typu twister/wahadło/biegacz oraz wyrównania istniejącej 
nawierzchni i zasadzenia trawy (jest trawa ale nawierzchnia jest bardzo nierówna, z dziurami, 
kretowiskami itp.). 
Dodatkowo mieszkańcy dyskutują o pomyśle mieszkańców Ratanic - „Kalistenika po sąsiedzku”, by 
na działce w Mariankach (działka 329) zbudować urządzenia typu street workout. Mieszkańcy 
popierają pomysł i zgadzają się na realizacje tego pomysłu. 
Problemy mieszkańców do przekazania do Prezydenta: 
Przekazanie problemu ulicy Marianki - niebezpieczna, wąska ulica, z której korzystają rowerzyści, 
rolkarze, piesi i samochody, ulica, z której korzystają nie tylko mieszkańcy dzielnicy ale też 
mieszkańcy miasta oraz turyści. 
Druga część ulicy Marianki – bardzo duży ruch, ulica wąska, bez pobocza, bez chodnika. Szybko 
jeżdżące samochody. 
Animator wróci do mieszkańców z informacją na temat zakresu prac inwestycyjnych na Mariankach. 
 
 
 


